

10°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 21.2 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 388, ce côté mesurant environ 15 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 389 (résidu) ce côté mesurant environ 21.2 pieds; au Sud-est par la ruelle, ce côté mesurant environ 15 pieds; contenant une superficie de 318 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie sud-ouest du lot du cadastre No 389, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques, de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Dame Ellen Moore, épouse de Ed. Clarkin: la somme de Quatorze cent quarante-cinq piastres et soixante et quatre centins, (\$1,445.64), répartie comme suit:

Dame Ed. Clarkin, propriétaire	\$1 370 64
Dame Ed. Clarkin, occupante	75 00
	\$1 445 64

* * *

11°—Une lisière de terrain sur laquelle sont érigées trois constructions en brique, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 53.8 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 387, ce côté mesurant environ 15 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 388 (résidu), ce côté mesurant environ 53.8 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 389, ce côté mesurant environ 15 pieds; contenant une superficie de 807 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 388 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Ed. R. Gunning: la somme de Quatre mille, cent quarante-sept piastres et trente-six centins (\$4,147.36), répartie comme suit:

Ed. R. Gunning, propriétaire	\$3 747 36
Ed. R. Gunning, occupant	400 00
	\$4 147 36

* * *

12°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 37.8 pieds; au Nord-ouest par la rue Dorchester, ce côté mesurant environ 15.1 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 387, (résidu), ce côté mesurant environ 37.8 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 388, ce côté mesurant environ 15 pieds; contenant une superficie de 568.9 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 387 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Dame Zoé Lenoir dit Rolland, veuve de Alexis Renaud, la somme de Trois mille, cent cinquante-deux piastres et treize centins (\$3,152.13).

Lesdits Commissaires font aussi rapport qu'ils ont examiné la réclamation de Dame Alexis Renaud comme occupante, et l'ont rejetée comme non-fondée.

* * *

13°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en bois, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 48 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 588, ce côté mesurant environ 14.45 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 589 (résidu), ce côté mesurant environ 48.2 pieds; au Sud-est par la rue Dorchester, ce côté mesurant environ 14.45 pieds; contenant une superficie de 693.6 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 589 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Patrick Henry: la somme de Deux mille, trois cent trente-quatre piastres et quatre-vingt-treize centins (\$2,334.93), répartie comme suit:

Patrick Henry, propriétaire	\$2 214 93
Patrick Henry, occupant	120 00
	\$2 334 93

* * *

14°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 43.1 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 587, ce côté mesurant environ 14.5

10°—A piece of land, with one brick building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 21.2 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 388, said side measuring about 15.0 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 389 (residue), said side measuring about 21.2 feet; on the South-eastern side by the lane, said side measuring about 15.0 feet, containing a superficial area of 318.0 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 389, of the official plan and book of reference for the St. James ward, of the City of Montreal; and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of: Dame Ellen Moore, wife of Ed. Clarkin, the sum of: Fourteen hundred and forty five dollars, and sixty four cents (\$1,445.64), divided as follows:

Dame Ed. Clarkin, proprietor	\$1 370 64
Dame Ed. Clarkin, occupant	75 00
	\$1 445 64

* * *

11°—A piece of land with three brick buildings thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 53.8 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 15.0 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 388 (residue), said side measuring about 53.8 feet; on the South-eastern side by lot cadastral No. 389, said side measuring about 15.0 feet, containing a superficial area of 807.0 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 388, of the official plan and book of reference for the St. James ward, of the City of Montreal; and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Ed. R. Gunning, the sum of: Four thousand one hundred and forty-seven dollars and thirty-six cents (\$4,147.36), divided as follows:

Ed. R. Gunning, proprietor	\$3 747 36
Ed. R. Gunning, occupant	400 00
	\$4 147 36

* * *

12°—A piece of land with one brick building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 37.8 feet; on the North-western side by Dorchester street, said side measuring about 15.1 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 387 (residue), said side measuring about 37.8 feet; on the South-eastern side by lot cadastral No. 388, said side measuring about 15.0 feet, containing a superficial area of 568.9 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 387, of the official plan and book of reference for the St. James ward, of the City of Montreal; and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Dame Zoé Lenoir dit Rolland, widow of Alexis Renaud, the sum of: Three thousand, one hundred and fifty-two dollars, and thirteen cents (\$3,152.13).

The said Commissioners also report that they have examined the claim of Dame Alexis Renaud, as occupant, and have rejected it as unfounded.

* * *

13°—A piece of land, with one wooden building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 48.0 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 588, said side measuring about 14.45 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 589 (residue), said side measuring about 48.2 feet; on the South-eastern side by Dorchester street, said side measuring about 14.45 feet, containing a superficial area of 693.6 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 589 of the official plan and book of reference for the St. James ward of the City of Montreal; being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Patrick Henry, the sum of: Two thousand, three hundred and thirty-four dollars and ninety-three cents (\$2,334.93) divided as follows:

Patrick Henry, proprietor	\$2 214 93
Patrick Henry, occupant	120 00
	\$2 334 93

* * *

14°—A piece of land with one brick building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 43.1 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 587, said side measuring